

En. Law Phee Sen

Profesion: Penjaga Kambing

Tahap Gula Darah Sebelum dan Selepas Minum

a) Sebelum: 27 - 30 mmol/L

b) Selepas: 7 - 9 mmol/L



Mampu Bekerja Semula

Masalah diabetes En. Law Phee Sen, 56 tahun adalah amat serius. Warna air kencingnya kelihatan seperti madu. Beliau telah berbelanja kira-kira RM4,000.00 untuk membeli ginseng bersaiz besar serta menghabiskan banyak wang membeli makanan kesihatan yang mahal. Menurutnya, semua makanan kesihatan yang mahal itu tidak setanding dengan sepaket Teh Herba GlucosCare dari segi keberkesanannya. Selepas menggunakan Teh Herba GlucosCare, beliau dapati yang gula dalam darahnya telah berkurangan dan beliau mendapat semula tahap kesihatan yang baik.

Sebelum ini, tahap gula darah En. Law adalah lebih daripada 30 mmol/L. Menurutnya, “Kadangkala, saya tidak dapat membuat bacaan gula darah kerana ia melebihi tahap maksimum yang terdapat pada meter pemantauan glukosa yang ada pada doktor. Saya hampir tidak percaya betapa seriusnya penyakit saya.” Beliau mengumpul sebahagian air kencingnya di dalam bekas dan terkejut melihat yang ia kelihatan seakan-akan kapas gula. Pada mulanya, dia menyangkakan bahawa itu adalah titisan air mani namun akhirnya menyedari bahawa kandungan tersebut sebenarnya adalah air kencingnya sendiri yang telah mencapai tahap gula pekat.

Disebabkan penyakit diabetes, beliau turut menghidap beberapa penyakit lain. Beliau mempunyai masalah jantung, anggota tubuhnya mengalami kekejangan dan kakinya terasa seakan-akan dicucuk paku. Penglihatannya menjadi kabur dan terasa seperti melihat bintang. Beliau mula mendapat buasir dan berasa lemah serta mengantuk. Beliau terpaksa tidur sekejap sekurang-kurangnya 7 kali sehari.

Tambah En. Law lagi, “Sebelum mengalami penyakit ini, saya sering menunggang motosikal ke kedai kopi tetapi selepas itu adalah mustahil untuk berbuat demikian. Kerja apa tah lagi.” Disebabkan penyakitnya yang serius, beliau terpaksa berhenti kerja selama tujuh tahun. Beliau telah mencuba ubat-ubatan dan makanan kesihatan mahal yang lain tetapi masih tidak dapat mengatasi masalahnya sehinggalah abangnya dari Singapura memperkenalkan Teh Herba GlucosCare kepadanya setelah mencuba dengan jayanya.

Kata En. Law, “saya mula minum 6 paket Teh Herba GlucosCare (2 sebelah pagi, 2 sebelah petang dan 2 sebelah malam) setiap hari pada bulan Julai 2006 selama kira-kira 3 hari dan mendapati bahawa ia benar-benar berkesan. Saya tidak lagi berasa mudah mengantuk, malah saya boleh mengangkat beras seberat 10kg sedangkan dulunya saya tidak mampu mengangkat beg seberat 5kg.

Jangan memandang rendah keberkesanan paket kecil Teh Herba GlucosCare. Bagi En. Law, ia ibarat anugerah Tuhan. Beliau telah mendapat semula tahap kesihatannya walaupun hanya selepas beberapa hari meminum Teh Herba GlucosCare. Kini, En. Law menjadi seorang pengedar untuk Teh Herba GlucosCare dan membantu mempromosi serta memasarkan produk ini kepada orang lain yang memerlukannya.